



## Protokoll 2, 2024

Föreningens namn Svenska pudelklubben norra avdelningen  
Datum 2024-02-21  
Plats Teams  
Tid: 19.00

### Styrelsens sammansättning och närvaro

|                        |                         |
|------------------------|-------------------------|
| <b>Ordförande</b>      | Mathilda Lindberg ✓     |
| <b>Vice ordförande</b> | Beatrice Utterström ✓   |
| <b>Kassör</b>          | Ann Hammarström         |
| <b>Sekreterare</b>     | Camilla Moqvist ✓       |
| <b>Ledamot</b>         | Christel Sjödin ✓       |
| <b>Ledamot</b>         | Olivia Steinholtz ✓     |
| <b>Ledamot</b>         | Gunilla Sundling ✓      |
| <b>Suppleant</b>       | Maria Wassberg ✓        |
| <b>Suppleant</b>       | Christina Gunillasson ✓ |

- 
1. Mötet öppnas  
Ordförande Mathilda Lindberg hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

---

  2. Val av sekreterare  
Camilla Moqvist

---

  3. Val av justeringsperson  
Ordf. Mathilda och vice ordf. Beatrice Utterström

---

  4. Föregående Protokoll  
Ej klart ännu.

---

  5. Ekonomi  
Inget att rapportera.

---

  6. Pudelnytt, Facebook och Hemsidan
    - Utställningskommittén skriver Norras ledare för Pudelnytt nr 2.
    - Nästa manusstopp är 12 maj.
    - Hemsidan fungerar dåligt, det är mycket buggar. Bea kan inte lägga upp nytt. Aktiviteter hänvisas till FB.

---

  7. Rapport från Aktivitetskommittén
    - Förslag på kurs
-



---

Christina har förslag på en genetikkurs, förs vidare till aktivitetsgruppen.

---

**8.** Rapport från Utställningskommittén

Mathilda och Bea informerar om ansökan till utställningar 2026 blir fördröjd.

---

**9.** Inkomna skrivelser

- Upplupen medlemsavgift kv 4 2023
- Digitalt möte pudelklubbens styrelser
- Giant poodle renrasig? (Besvarad av Mathilda)
- Information till klubbens styrelser -flerfärgade pudlar
- Färgstatistik 1, 2 och 3
- Beslut från disciplinnämndens sammanträde
- Sponsring priser 2024 Svedea
- Brev från SKKs valberedning
- Påminnelse om att skicka in information inför PF
- Medlemslista
- Påminnelse om datum för PF, verksamhetskonferens, möte med CS mm
- Protokoll från södra
- Fråga om mellanpudel och höfter.

---

**10.** Övriga punkter

- Verksamhetskonferens 20-21 april Stockholm  
Bea kan åka till Stockholm. Fler som ska åka bestäms vid nästa möte.
- Pudelfullmäktige 2024 6-7 april digitalt  
Styrelsen beslutar om 5 delegater och enstaka reserver. Dessa skickar sina mailadresser till ordförandemailen.
- Möte CS och avdelningarnas styrelser 4 mars digitalt  
Bea och Mathilda kommer att medverka.
- Norras logga.  
Bea lägger in ett önskemål om att få en ny logga, som är bättre anpassad och inte är för pixlad. Olivia erbjuder sig att försöka få till en ny logga.
- Årets pudlar.  
Olivia funderar kring hur 'årets pudlar' ska firas. Andra avdelningar har förtryckta rosetter. Önskar få till rutiner på hur vi ska göra framgent, Olivia får i uppgift att kolla på detta. Bea nämner att specialgjorda rosetter kan vara halvdyra att beställa. Diskussionen bör diskuteras vidare.



- 
- Locka medlemmar till årsmötet.  
Bea tar upp frågan om hur vi ska locka medlemmar till årsmötet och tas vidare i diskussion.  
Förslag som kom upp var föreläsning i samband med årsmötet.  
Alla är överens om att det ska vara och kännas som en festlig tillställning när man är på årsmötet.

- 
- 11.** Nästa möte
- Omröstning om fysiskt möte under våren.  
Nästa möte blir: 18e mars och 8e april.

- 
- 12.** Mötet avslutas  
Ordförande avslutade mötet.
- 

**Sekreterare vid mötet:**

Camilla

**Justerare av protokoll:**

Mathilda och Bea